

Мир без войны

Каким бы был мир без войны? Он был бы справедливым, добрым, богатым, дружным, готовым помочь. В странах не было бы кризисов, конфликтов, бедности, хотя, по моему мнению, это невозможно. Кроме того, история хранит память о войнах с самых древних времён и по настоящее время. Вспомним Великую Отечественную Войну, например.

Великая Отечественная Война длилась с 1941-1945г. Сколько горя и страданий она принесла! 70 лет прошло со дня победы, однако люди, до сих пор, помнят, как они переносили невзгоды военного времени. Они гордятся подвигами таких героев как: Зоя Космодемьянская и Таня Савичева. А из-за чего началась эта война? Война началась, когда в Германию пришёл национализм, который считал свою расу выше других и был готов истребить всех на своём пути. Сейчас, в 21 веке, казалось бы, в мирное время, всё ещё идут войны: открытые военные действия и тайные ввозы наркотиков контрафактной продукции в неприязненную страну, с целью разрушить её изнутри.

Я думаю, что войны происходят из-за эгоизма, корыстолюбия и жадности правителей разных стран, но всегда находятся патриоты, готовые с доблестью и любовью к своему народу, защитить Родину. Мир без войны - мечта каждого человека, но, к сожалению, война всегда будет существовать, если мы не будем стремиться к компромиссу, уважать интересы других государств и не будем толерантными. Мир без войны - это не только миф для мечтаний, но идеал, к которому нужно стремиться.

The World without War

What would the world be without war? It would be friendly, ready to help, kind, honest, wealthy and supportive. There would be no crisis, conflicts, poverty, though, in my view, it is impossible. Besides, the history keeps in memory all the wars from ancient times till nowadays. Let us remember the Great Patriotic War, for example.

The Great Patriotic War continued from 1941 till 1945. How many sorrows and sufferings it brought! 70 years went from the Victory day but people still remember how bravely they were bearing their misfortunes during the war. They are proud of exploits of such heroes as Zoya Kosmodemyanskaya and Tanya Savicheva. What was the reason of the war? The war began, when the nationalism came to Germany, which considered German higher than other races and was ready to exterminate everything on its way. Now in the 21st Century, though it seems to be a peaceful time, wars still are going. More than that, each country finds its methods in conducting the war: undisguised hostilities and secret methods (imports of drugs into a hostile country, on purpose, to destroy it from the inside).

In my opinion all the wars are the result of egoism, avarice and greed of presidents of different countries. But patriots have always been those who are ready to defend the Motherland with gallantry and love for their people.

“The world without war” is a dream of every person but unfortunately, the war will always exist if we are not eager to compromise, to respect the interests of different countries and to be tolerant. “The world without war” is not just a myth for dreams but it is an ideal which we need to strive for.